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University of Rijeka - Faculty of Medicine

Rijeka, 1 8. sijednja 2018.

ZAPISNIK

sa sastanka Odbora za osiguravanje i unapredivanje kvalitete Medicinskog
fakulteta Rijeka

Datum odrZavanja: 18. sijednja 2018.
Mjesto odrZavanja: predavaonica br. 1 (Medicinski fakultet Rijeka)
Vrijeme trajanja: 13,00 - 14,00 sati

Prisutni dlanovi:
prof. dr. sc. Renata Grtie, dr. dent. med.,
prof. dr. sc. Jasenka Mr5i6-Peldic, dr. med.,
prof. dr. sc. Ester Pernjak-Pugel, dr. med.,
prof. dr. sc. SaBa Ostoji6, dr. med.,
doc. dr. sc. Vanja Vasiljev Marchesi, dipl. sanit. ing.,
prof. dr. sc. Marija KaStelan, dr. med.,
Dolores Perud, dr. med.,
Valentina Beljan, mag. oec.,
Henry Ponte, prof.,
Kristina Kampi6, studentica,
Nikolina Spoljari6, studentica,
Filip Matija Vukovic, student
Doc. dr. sc. Nina Pereza, dr. med.

Opravdano odsutni dlanovi:
prof. dr. sc. GordanaZupan, dr. med.,
prof. dr. sc. Zeljko Zupan, dr. med.,
prof. dr. sc. Sandra Mili6, dr. med.,

Zapisnik sastavila: Valentina Beljan, mag. oec.

Druga ovogodi5nja sjednica Odbora imala je za cilj pripremu za nadolazeci unutarnji
audit koji 6e se na Medicinskom fakultetu u Rijeci provesti 22. sijednja 2018. godine.

Prof. dr. sc. Renat a Grzie istaknula je kako je cilj interne evaluacije bolji sustav za
studente, nastavnike i strudne sluZbe Fakulteta.
Analizirano je lzvje56e o rezultatima unutarnje prosudbe sustava osiguranja kvalitete
Medicinskog fakulteta u Rijeciiz2013. godine. Potanko je analizirana svaka prepoiuka
koja je upisana u lzvje5du nakon dega je Odbor donio zakljudak kako su sve preporuke
Povjerenstva na odgovarajuci nadin primijenjene u praksi.



Usvojen je prijedlog da se za studente studija Medicine na engleskom jeziku osigurava
evaluacija nastave i nastavnika koristeli obrazac Sveudili5ne ankete preveden na
engleskijezik od strane strudne osobe.

Za online ankete potrebna je dorada u tehnidkom smislu za Sto je prijeko potrebno
osiguranje tehnidke podrSke koju trenutno nemamo.

4t"
prof. dr. sc. Renata GrZi6,, dr. dent. med.

predsjednica Odbora za osiguravanje i unapredivanje
kvalitete, Medicinski fakultet u Rijeci
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